

DBS Treasures e-Newsletter program (March 2021)

Merchant	Offer details						
OGAWA	Customers can enjoy special discount on the below products:						
	1. HKD 1,680 for estilo PRIME Plus (original price: HKD3,980)						
	Promocode: DBSPROMO1						
	Website: go.dbs.com/hk-tre-eom1						
	2. HKD 680 for Massage Gun (original price: HKD1,980)						
	Promocode: DBSPROMO2						
	Website: go.dbs.com/hk-tre-eom2						
Nong's	Customers can enjoy the below offer:						
	20% off Chinese medicine consultation Fee						
	Website	: go.dbs.cor	n/hk-tre-eom	13			
KeePer	Customers can enjoy the below offer:						
PROSHOP	 HKD 888 for "Extreme Shiny Car Treatment Service" (up to 48% off) 					to 48% off)	
		Car Size*	Original	Special p	rice for	Discount	
		Cai Size	price	DBS Tre	asures	Rate (%)	
		SS	HKD 975	HKD	888	9.8%	
		S	HKD 1,060	HKD	888	19.4%	
		М	HKD 1,145	HKD	888	28.9%	
		L	HKD 1,230	HKD	888	38.5%	
		LL	HKD 1,315	HKD	888	48.1%	
	*For car size checking, please visit go.dbs.com/hk-tre-eom4					m4	
<u> </u>	Website: go.dbs.com/hk-tre-eom5						

Detail: go.dbs.com/hk-tre-enewsl Terms and conditions apply



DBS Treasures e-Newsletter program (March 2021) Terms and Conditions General Terms and Conditions

- DBS Treasures e-Newsletter program (March 2021) (the "Promotion") is available to DBS Treasures
 customers of DBS Bank (Hong Kong) Limited (the "Bank") who receive the Bank's marketing
 communications for the Promotion ("Customers").
- 2. Unless otherwise specified below, the Promotion shall run from 1st March 2021 to 31st March 2021 (the "**Promotion Period**").
- 3. Customers must be a DBS Treasures customer at the time the below offers are given.
- 4. All products and services are subject to availability and on a first come first served basis and while stocks last.
- 5. The prices of all products and services published on the related webpages are for reference only. No notice will be made should there be any changes.
- 6. The Bank is not the supplier of the products/services or the description, photos or reference prices in relation to the products/services published in our website (which are intended to be for reference only). Any enquiry, claim or complaint in relation to the quality or availability of the products/services or the accuracy of any of the aforementioned information contained in our website shall be directed to the relevant supplier. The Bank shall assume no liability in respect thereof.
- 7. The Bank shall not accept any liability for any loss incurred by Customers should the participating merchants refuse to provide the offers.
- 8. The Bank and the respective merchants may change these terms and conditions and/or modify/terminate the Promotion without prior notice. The Bank's and the respective merchant's decision are final.
- 9. In the event of any dispute between Customers and the respective merchant, the decision of the respective merchant shall be final.
- 10. The offers are not redeemable for cash, exchangeable or transferable, and cannot be used in conjunction with other promotional offers.
- 11. If the Customer becomes a non-DBS Treasures customer or if there is abuse/non-compliance by the Customer during the Promotion Period, the Customer cannot enjoy the Promotion. The Bank will not credit the reward or where the reward has been credited, the Bank may debit the value of any reward or other gifts from the Customer's account(s) without prior notice and/or take action to recover any outstanding amounts.
- 12. The English version shall prevail if there is any inconsistency between the English and Chinese versions.



Specific Terms and Conditions

13. OGAWA During the Promotion Period, Customers can enjoy the below offers through OGAWA's online platform:

Offer 1: HKHKD 1,680 for estilo PRIME Plus (57.8% off the original price)

promocode: DBSPROMO1

website: go.dbs.com/hk-tre-eom1

• Offer 2: HKHKD 680 for Massage Gun (65.7% off the original price)

promocode: DBSPROMO2

website: go.dbs.com/hk-tre-eom2

14. The offers are only available for purchase on OGAWA official website.

Nong's

- 15. From 1st March 2021 to 30th June 2021, Customers can enjoy the below offer at Nong's Chinese Medicine Clinic:
 - 20% off Chinese medicine consultation Fee
- 16. Offer is valid for use at all Nong's clinic in Hong Kong by prior appointment only.
- 17. Customers are required to present DBS Treasures ATM Card or Eminent Credit Card as identification upon payment.
- 18. Each Customer can enjoy the offer once only.

KeePer PROSHOP

19. During the Promotion Period, Customers can enjoy the below offer:-

Discounted price HKHKD 888 for "Extreme Shiny Car Treatment Service"

C - C' - *		Special price for	Discount
Car Size*	Original price	DBS Treasures	Rate (%)
SS	HKD 975.00	HKD 888.00	9.8%
S	HKD 1,060.00	HKD 888.00	19.4%
M	HKD 1,145.00	HKD 888.00	28.9%
L	HKD 1,230.00	HKD 888.00	38.5%
LL	HKD 1,315.00	HKD 888.00	48.1%

^{*}For car size checking, please visit go.dbs.com/hk-tre-eom4

20. Offer is valid for personal use by private cars only. Vans, truck and any vehicles used for commercial purposes are excluded.

21. Offer is valid for use at all KeePer PROSHOP branches in Hong Kong by prior appointment only.

District	Address	Telephone
Hong Kong	Causeway Bay: Shop 3, G/F, Hyde Centre, 221 Gloucester Road	2574 4444
Island	Wong Chuk Hang: G/F, The Factory, 1 Yip Fat Street	2574 4441
	Chai Wan: G/F, Asia One Tower, 8 Fung Yip Street	2574 4448
Kowloon	Cheung Sha Wan: Shop C1, G/F, Hang Fat Industrial Building, 550 Castle Peak Road	2574 4442
	Kowloon Bay: Shop 10, G/F, Block B, Proficient Industrial Centre, 6 Wang Kwun Road	2574 4445
	Tai Kok Tsui: G/F, SOLO, 83 Bedford Road	2574 4446
New	Kwai Chung: Unit C, G/F, Yam Hop Hing Industrial Building, 40 Kwai Wing Road	2574 4443
Territory	Yuen Long: Shop E, G/F, Annking Industrial Building, 22 Wang Yip Street East	2574 4447

- 22. Customers are required to present DBS Treasures ATM Card or Eminent Credit Card as identification upon payment.
- 23. Each Customer can enjoy the offer once only.



星展豐盛理財電郵通訊計劃(2021年3月)

商戶	優惠詳情					
OGAWA	客戶購買以下產品可享用優惠:					
	1. 以 HKD 1,680 元購買 estilo PRIME Plus(原價: HKD 3,980)					
	優惠碼: DBSPROMO1					
	網址: go.dbs.com/hk-tre-eom1					
	2. HKD 680 元購買按摩槍(原價: HKD 1,980)					
	優惠碼: DBSPROMO2					
	網址: go.dbs.com/hk-tre-eom2					
農本坊	客戶可享以下優惠:					
127-75	● 中醫診金可享8折優惠					
	網站: go.dbs.com/hk-tre-eof3					
KeePer PROSHOP	客戶可享以下折扣優惠:					
	• 以 HKD 888 享受「洗艷汽車漆面護理」(可享高達 48%折扣優惠)					
	車種呎吋 服務原價 星展推廣價 折扣(%)					
	SS HKD 975 HKD 888 9.8%					
	S HKD 1,060 HKD 888 19.4%					
	M HKD 1,145 HKD 888 28.9%					
	L HKD 1,230 HKD 888 38.5%					
	LL HKD 1,315 HKD 888 48.1%					
	*有關車種呎吋,請瀏覽 go.dbs.com/hk-tre-eom4					
	網站: go.dbs.com/hk-tre-eom5					

詳情: go.dbs.com/hk-tre-enewsl

受條款及細則約束



星展豐盛理財電郵通訊計劃(2021年3月)條款及細則 一般條款及細則

- 1. **星展豐盛理財電郵通訊計劃(2021年3月)**(「優惠」)只適用於星展銀行(香港)有限公司(「本行」)之星展豐盛理財客戶(「客戶」)並接收優惠資訊。
- 2. 除特別註明外,優惠期由 2021年3月1日至2021年3月31日(「優惠期」)。
- 3. 客戶在使用此優惠時必須仍然為星展豐盛理財客戶。
- 4. 所有產品及服務之優惠名額有限,先到先得,用完即止。
- 5. 載於此網頁的所有產品及服務的價格僅供參考之用,如有任何調整,恕不另行通知。
- 6. 本行並非產品/服務的供應商,載於此網頁的產品/服務資料、圖片或參考售價亦非由本行提供並 只供參考。如對產品/服務的質素或供應情況或此網頁內任何上述資料的準確性有任何查詢、申 索或投訴,應直接向有關商戶提出。本行對此不承擔任何責任。
- 7. 如果參與商戶拒絕提供優惠,銀行不會對客戶造成的任何損失承擔任何責任。
- 8. 本行及有關商戶可以修改本條款及細則及/或更改或終止優惠。本行及有關商戶的決定為最終決定。
- 9. 如有任何爭議,相關商戶保留最終決定權。
- 10. 優惠不得兌換現金或轉讓,且不可與其他推廣優惠同時使用
- 11. 如果客戶為非星展豐盛理財客戶,或者在促銷期間客戶濫用/不遵守條款及細則,客戶將不能享用優惠。銀行將不會受予客戶優惠,銀行將在不作通知下從客戶戶口扣除有關優惠的價值及/或採取行動以追討有關金額。
- 12. 如中、英文版本不一致,概以英文版本為準。



特訂條款及細則

OGAWA

13. 優惠期間,客戶經 OGAWA網上平台購物可享以下折扣優惠:

• 以 HKD 1,680 元購買 estilo PRIME Plus (原價: HKD 3,980)

優惠碼: DBSPROMO1

網址: go.dbs.com/hk-tre-eom1

• HKD 680 元購買按摩槍(原價: HKD 1,980)

優惠碼: DBSPROMO2

網址: go.dbs.com/hk-tre-eom2

14. 優惠只適用於 OGAWA 網上平台購物使用。

農本坊

- 15. 由 2021 年 3 月 1 日至 2021 年 6 月 30 日,客戶可享以下折扣優惠:
 - 中醫診金可享8折優惠
- 16. 優惠只適用於農本坊中醫診所使用。
- 17. 為享優惠, 客戶到相關店鋪出示其星展豐盛理財之提款卡或 Eminent 信用卡以作身份確認。
- 18. 每位客戶只能享受以上優惠一次。

KeePer PROSHOP

- 19. 優惠期間,客戶可享以下折扣優惠:
 - 優惠價以 HKD 888 享受「洗艷汽車漆面護理」(可享高達 48%折扣優惠)

車種呎吋	服務原價	星展推廣價	折扣(%)
SS	HKD 975.00	HKD 888.00	9.8%
S	HKD 1,060.00	HKD 888.00	19.4%
М	HKD 1,145.00	HKD 888.00	28.9%
L	HKD 1,230.00	HKD 888.00	38.5%
LL	HKD 1,315.00	HKD 888.00	48.1%

^{*}有關車種呎吋,請瀏覽 go.dbs.com/hk-tre-eom4

- 20. 此優惠只限私家車使用 (不適用於客貨車,貨車及商業用途車輛)。
- 21. 此優惠適用於香港 KeePer PROSHOP 任何一間分店使用,使用前敬請預約。

區域	地址	電話
香港	香港銅鑼灣告士打道 221 號海聯大廈地下 3 號舖	2574 4444
	香港黃竹坑業發街 1 號 The Factory 地下	2574 4441
	香港柴灣豐業街8號宏亞大廈地舖	2574 4448
九龍	香港九龍青山道 550 號恆發工業大廈 C1 地舖	2574 4442
	香港九龍灣宏冠道 6 號鴻力工業大厦 B 座地下 10 號舖	2574 4445
	香港九龍大角咀必發道 83 號 SOLO 大廈地下	2574 4446
新界	香港新界葵涌葵榮路 40 號任合興工業大廈地下 C 室	2574 4443
	香港新界元朗宏業東街 22 號安勁工業大廈地下 E 舖	2574 4447

- 22. 為享優惠, 客戶到相關店鋪出示其星展豐盛理財之提款卡或 Eminent 信用卡以作身份確認。
- 23. 每位客戶只能享受以上優惠一次。